

《单词百科:assignments是什么意思?assignments怎么发音?assignments的解释和用法》

英语单词assignments是什么意思?assignments怎么读?assignments怎么发音?简答网为您整理了assignments的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



assignments怎么读

assignments的读音:[ə'saɪnmənts]

assignments的意思

1、n.分配(assignment的名词复数);工作;任命;归属;

assignments的相关词组

1、job assignment 工作分配;

- 2、oversea assignment 海外工作;
- 3、assignment axiom [计] 赋值公理;
- 4、ad hoc assignment 临时任务, 专门委派的工作;
- 5、assignment indexing 赋值标引(法);
- 6、key assignments 键值, 键指定;

assignments的双语例句

- 1、Headquarters was swamped by an avalanche of applications for battle assignments.

请战书像雪片似地飞向指挥部.

- 2、To optimize sub-job assignments, two simplified algorithms of simulated annealing are proposed.

为优化子作业指派, 提出了两个简化的仿真退火算法.

- 3、The action assignments drove the follow-ups.

别动队负责后续问题.

- 4、The following outlines approximate due dates and descriptions for the assignments.

下面的内容大概记述了作业缴交期限和内容的描述.

- 5、The rest of you stick with me and wait for your assignments.

其他人跟着我来等我给你们分配工作.

- 6、Many students put off doing their assignments until the last minute.

许多学生拖到最后一刻才在赶作业.

- 7、Details of the assignments will be circulated in class.

论文的细节将在课堂上传达.

- 8、All assignments are due at times and dates indicated below.

所有的作业上交期限、期于以下说明.

9、Some journal assignments will be given out in class.

有一些笔记作业会在课堂上指定.

10、There are three types of home assignments given a weekly basis.

每周有三种不同类型的家庭作业,一般是一周以后交作业.

11、The five assignments from the class are presented here.

以下是本课程的五个作业.

12、That's why Robert Kincaid got assignments.

这是罗伯特.金凯得以委任的原因.

13、She was wrestling with assignments in mathematics.

她在苦苦对付数学作业.

14、Much of their work is marked by a computer programme Computer-marked assignments.

他们的作业多数是由计算机程序来批改的,这被称为是“电脑批改作业”.

15、We expect you to turn in all homework assignments on time.

我们预期你会准时缴交所有家庭作业.

以上是简答网为您整理的assignments怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。
查看更多关于assignments的用法、assignments的释义、assignments的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/assignments>